

Honneur le Maire et le Greffier de la Ville soient autorisés à les signer au nom de la Ville.

RAPPORTS

10.—De la Commission des Finances, à l'effet de régler des réclamations au montant de \$268.20.

11.—De la Commission des Finances, à l'effet de régler des réclamations au montant de \$100.95.

Sur proposition de M. l'échevin L.-A. LAPOINTE, appuyé par M. l'échevin SADLER, il est

Résolu: Que lesdits rapports soient reçus et adoptés.

12.—De la Commission des Finances, refusant de souscrire aux rapports suivants de la Commission de la Voirie qui demande de paver certaines rues, mais mettant certains montants à la disposition de la Commission de l'Aqueduc pour acheter des tuyaux d'eau:

(1) Rue St-Patrice, entre la rue Shearer et l'avenue Atwater;

(2) Rue Shearer, entre la voie du Grand-Tronc et la rue St-Patrice;

(3) Rue Roy, de la rue St-Denis à la rue St-Christophe;

(4) Rue Sanguinet, de la rue Rachel à la rue Marie-Anne;

(5) Rue Mansfield, entre les rues Lagauchetière et Ste-Catherine;

(6) Rue MacKay, entre les rues Dorchester et Sherbrooke;

(7) Rue Peel, entre les rues Ste-Catherine et Sherbrooke;

(8) Rue Victoria, de la rue Ste-Catherine à la place Burnside;

(9) Avenue Hôtel de Ville, de la rue Craig à l'édifice de la Patrie;

(10) Avenue Laval, entre la rue Napoléon et l'avenue Duluth;

(11) Rue Wolfe, entre les rues Robin et Ontario;

(12) Rue Cathcart, entre la rue Mansfield et l'avenue Union;

(13) Rue Drummond, entre les rues Dorchester et Sherbrooke;

(14) Rue Lagauchetière, entre la Côte du Beaver Hall et la rue Windsor;

(15) Rue Drolet, de la rue Rachel à la rue Marie-Anne;

(16) Ruelle des Fortifications, entre le boulevard St-Laurent et la rue St-Pierre.

Sur proposition de M. l'échevin L.-A. LAPOINTE, appuyé par M. l'échevin ROBINSON, il est

Résolu: Que lesdits rapports de la Commission des Finances soient reçus et adoptés.

13.—De la Commission des Finances, refusant de souscrire aux rapports de la Commission de la Voirie à l'effet de paver:

(1) La rue Wellington;

(2) La rue Notre-Dame;

(3) L'avenue Papineau;

(4) La rue Mentana.

Sur proposition de M. l'échevin L.-A. LAPOINTE, appuyé par M. l'échevin ROBINSON, il est

Résolu: Que lesdits rapports de la Commission des Finances soient reçus et adoptés.

14.—De la Commission des Finances souscrivant aux rapports de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$7,480 à l'effet de substituer des blocs de scorie aux blocs de granit pour le pavage d'une partie de la rue Notre-Dame-Est.

15.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie, à l'effet de construire un trottoir sur la rue Guy.

16.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$12,066 pour construire des trottoirs sur les rues du Fort, Simpson et autres.

17.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un crédit de \$22,591 pour paver une partie de la rue Fullum.

18.—De la Commission des Finances, souscrivant au rapport de la Commission de la Voirie qui demande un

His Worship the Mayor and the City clerk be authorized to sign the same on behalf of the City.

REPORTS.

10.—From Finance Committee to settle claims amounting to \$268.20.

11.—From Finance Committee, to settle claims amounting to \$100.95.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. SADLER, it was

Resolved: That said reports be received and adopted.

12.—From Finance Committee, declining to concur in the following reports, of the Road Committee, to pave certain streets, but placing certain sums at the disposal of the Water Committee for the purchase of water pipes:

(1) St. Patrick street between Shearer street and Atwater avenue;

(2) Shearer street between Grand Trunk Ry. track and St. Patrick street;

(3) Roy street from St. Denis street to St. Christophe street.

(4) Sanguinet street, from Rachel street to Mary Ann street;

(5) Mansfield street, between Lagauchetière street and Ste. Catherine street;

(6) Mackay street, between Dorchester street and Sherbrooke street;

(7) Peel street, between Ste. Catherine street and Sherbrooke street;

(8) Victoria street, from Ste. Catherine street to Burnside place;

(9) Hôtel de Ville avenue, from Craig street to La Patrie building;

(10) Laval avenue, between Napoleon street and Duluth avenue;

(11) Wolfe street between Robin street and Ontario street;

(12) Cathcart street, between Mansfield street and Union avenue;

(13) Drummond street, between Dorchester street and Sherbrooke street;

(14) Lagauchetière street, between Beaver Hall hill and Windsor street;

(15) Drolet street, from Rachel street to Mary Ann street;

(16) Fortification Lane, between St. Lawrence Boulevard and St. Peter street.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. ROBINSON, it was

Resolved: That said reports of the Finance Committee be received and adopted.

13.—From Finance Committee, declining to concur in reports of the Road Committee to pave:

(1) Wellington street;

(2) Notre-Dame street;

(3) Papineau avenue;

(4) Mentana street.

On motion of Ald. L. A. LAPOINTE, seconded by Ald. ROBINSON, it was

Resolved: That said reports of the Finance Committee be received and adopted.

14.—From Finance Committee, concurring in the following report of the Road Committee for an appropriation of \$7,480 to substitute scoria blocks for granite blocks, for a portion of the paving of Notre-Dame street East.

15.—From Finance Committee, concurring in report of the Road Committee for the construction of a sidewalk on Guy street.

16.—From Finance Committee, concurring in report of the Road Committee for an appropriation of \$12,066 to construct sidewalks on Fort, Simpson and other streets.

17.—From Finance Committee, concurring in report of the Road Committee, for an appropriation of \$22,591 to pave part of Fullum street.

18.—From Finance Committee, concurring in report of